

大漢公報

孔子二千四百七拾八年

夏曆歲次丙寅年三月廿九日

中華民國十五年五月十號

星期一

言論

鄉村小學宜添設農場之必要

GY

可以為改良農業之助也。我國自古以農立國。然迄今數千年。終少進步者。蓋由於農民守舊過甚。不求改良也。...

雖然欲使上述之四種價值實現。非添設農場以供實習不可。茲將其組織法列之於左。...

上海通訊

蘇俄對中東鐵路之陰謀

上海四月八日通信。蘇俄對華實行赤化主義。暗施其變態侵略政策。固為中外共知。惟其宣傳之詭計。直如水銀瀉地。無孔不入。...

維致公總堂通告

啟者本總堂現年發出公私各緣部尚有未及繳回者近因時屆年晚諸職員交代在即仰各分堂當年執事祈將各項捐款...

鐵路局長伊萬諾夫所施行。已經破露者。略揭如左。以告國人。...

蘇俄對中東鐵路之陰謀。蘇俄對華實行赤化主義。暗施其變態侵略政策。固為中外共知。...

Table with 2 columns: 價目表 (Price List) and 本報價目 (Newspaper Rates). Includes monthly, quarterly, and annual rates for different regions.

Advertisement for 'Modernize Tailor' (裁縫店) located at 447 Carrall St. Vancouver. Lists various clothing services and contact information.

Large advertisement for 'Po Shih Asia Steamship Company' (詩亞亞輪船公司). Details shipping routes to Hong Kong, Shanghai, and other ports, listing dates and agents.

Advertisement for 'Pekin Chop Suey' restaurant. Features an illustration of a dining scene and text describing the restaurant's location and offerings.

Vertical text advertisement for a business or service, mentioning '電話 (詩亞) 肆叁六七' (Phone (Po Shih) 4367).

Advertisement for 'Dr. Chen Ming' (陳明醫生), a specialist in eye and throat diseases. Includes a portrait of the doctor and a list of medical services.

Vertical text advertisement for a business or service, mentioning '光顧。本主人' (Patronage. My owner).